

အစားအစာ ထောက်ပံ့မှု အစီအစဉ် အကြောင်း သိကောင်းစရာ ၁၀ချက်

- အချက် ။** အစားအစာထောက်ပံ့မှု အစီအစဉ်သည် ဖူလုံရေး အစီအစဉ်တစ်ခု မဟုတ်ပါ။ ဝင်ငွေနိမ့်သူများနှင့် မိသားစုများကို အဟာရဖြစ်သော အစားအစာများကို ဝယ်ယူစားသုံးနိုင်ရန် ကူညီထောက်ပံ့ရန် ရည်ရွယ်ထားသော အဟာရ ထောက်ပံ့ခြင်း အစီအစဉ် တစ်ခုဖြစ်ပါသည်။
- အချက် ။** အစားအစာထောက်ပံ့မှု အစီအစဉ်သည် ရထိုက်သော အခွင့်အရေး အစီအစဉ် ဖြစ်ပါသည်။ တနည်းဆိုရလျှင် လျှောက်ထားသူတိုင်းနှင့် အရည်အချင်း ပြည့်မှီ၍ အကျုံးဝင်သူတိုင်း **Food Stamp** အခွင့်အရေး ရရှိနိုင်ပါသည်။
- အချက် ။** အစားအစာထောက်ပံ့မှုများမှာ သက်ကြီးရွယ်အိုများ၊မသန်စွမ်းသူများ၊ အိမ်မှုလုပ်ငန်း လုပ်ဆောင် သူများ၊ တရားဝင်နေထိုင်သူများတချို့နှင့် ၎င်းတို့၏ အမေရိကန်နိုင်ငံ၌ မွေးဖွားသော ကလေးငယ်များ အပါအဝင် အကျုံးဝင်သည်။ လူတစ်ဦးတစ်ယောက်ချင်းနှင့် မိသားစုများ အတွက်ဖြစ်သည်။
- အချက် ။** အိမ်ပိုင်ရှိသော သို့မဟုတ် ဝယ်နိုင်သူများသည်လည်း အစားအစာ ထောက်ပံ့မှု ရရှိနိုင်ပါသည်။ အစားအစာထောက်ပံ့မှု အစီအစဉ်သည် အိမ်နှင့်ခြံ တို့ကိုပိုင်ဆိုင်ပစ္စည်းများအဖြစ်ထည့်သွင်းမသတ်မှတ်ပါ။ အစားအစာ ထောက်ပံ့မှုအစီအစဉ်အတွက် အိမ်ကိုလက်မှတ်ထိုးပေးလိုက်စရာမလိုပါ။
- အချက် ။** ၂၀၀၀ခုနှစ်၌ တစ်ဦးတည်းနေသူသက်ကြီးရွယ်အိုများမှာ ပျမ်းမျှခြင်း တစ်လလျှင် ၄၃ ဒေါ်လာ ရရှိပြီး တစ်ဦးတည်း မနေသော သက်ကြီးရွယ်အိုများမှာ ပျမ်းမျှခြင်း ၁၁၈ ဒေါ်လာ ရရှိကြပါသည်။
- အချက် ။** သက်ကြီးရွယ်အို (သို့) မသန်စွမ်းသူတစ်ဦးသည် **Food Stamp** ရုံးသို့ မသွားနိုင်လျှင် တယ်လီဖုန်း အင်တာဗျူးအတွက် မေတ္တာရပ်ခံနိုင်ပါသည်။ ထိုသူသည် ၎င်း၏ဆွေမျိုး၊ ခရစ်ယာန်ဘုန်းတော်ကြီး အိမ်နီးနားချင်း စသည်တို့ကို ကိုယ်စားလှယ်အဖြစ် အင်တာဗျူးကို တက်ခွင့် တောင်းဆိုနိုင်ပါသည်။ (**Supplemental Security Income – SSI**) လျှောက်ထားသူများနှင့် ရရှိသူများသည်လည်း **Social Security Office** ရုံးမှာ အစားအစာ ထောက်ပံ့မှု လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

အချက် ။ အကယ်၍ အာမခံကုမ္ပဏီ (သို့) အိမ်သားမဟုတ်သူ တစ်စုံတစ်ယောက်က ထောက်ပံ့ခြင်း မဟုတ်ပါက ၃၅ ဒေါ်လာထက်ကျော်သော ဆေးဝါးစရိတ်ကို အိမ်၏ ဝင်ငွေမှ နှုတ်ယူပါမည်။ ၃၅ ဒေါ်လာထက်ကျော်သောပမာဏကိုနှုတ်ယူ နိုင်ပါသည်။

အချက် ။ သက်ကြီးရွယ်အို (သို့) သက်ကြီးရွယ်အိုတစ်ယောက်ပါဝင်သော အိမ်ထောင်စုများအတွက် ပစ္စည်းဥစ္စာ ကန့်သတ်ချက်မှာ ဒေါ်လာ ၃၀၀၀ ဖြစ်၍ အခြား အိမ်ထောင်စုများ အတွက်မှာမူ ဒေါ်လာ ၂၀၀၀ သတ်မှတ်ပါသည်။

အချက် ။ အိမ်ထောင်စုများမှာ အစားအစာ အထောက်အပံ့များနှင့် အိမ်တိုင် ရာရောက် ထမင်းဝေငှထောက်ပံ့မှုများ (Meals-on-Wheels)၊ အမျိုးသမီးများ၊ မွေးကင်းစနှင့် ကလေးငယ်များ အထူးအဟာရ အစီအစဉ် (Special Supplemental Nutrition Program for Women, Infants and Children – WIC) ၏ အထောက်အပံ့နှင့် စာသင်ကျောင်း နေ့လယ်စာ အစီအစဉ်များ (School Lunch Program)ကဲ့သို့ ကလေးအဟာရ အထောက်အပံ့များကိုလည်း ရရှိနိုင်ပါသည်။

အချက် ။ အစားအစာ အထောက်အပံ့များရရှိလို့ တရားဝင် နိုင်ငံကူးပြောင်း နေထိုင်သည်အိမ်ထောင်အတွက်အများပြည်သူအပေါ်နစ်နာမှု မဖြစ်စေပါ။

အစားအစာ ထောက်ပံ့မှု ကအမေရိကန်ပြည်ထောင်စုကို ကြံ့ခိုင်စေပါသည်။